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内容概要

　　《中学英语阶梯阅读1》系列丛书引进并改编自Success with
Reading英文原版．是包含四个级别的进阶式英语阅读教程。
每本教程包含题材广泛、风格各异的近百篇阅读文章，配以精美图片．并附有实用的练习题。
阅读材料全部取自原汁原味的英语文章，内容涵盖文化、艺术．生物、科技、历史、地理等多个方面
．让学生在享受阅读乐趣的同时，增长百科知识，提高英语能力。

　　《中学英语阶梯阅读1》编者云集国内知名院校的骨干英语教师，对全部语篇进行精心改编——
标注语篇中出现的《英语课程标准》重点词．帮助学生学习；对语篇的文化背景知识加注，帮助学生
更好地理解语篇内容；对超出《英语课程标准》范围的生词、难词标注中文词义．便于学生不问断地
阅读。
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章节摘录

　　3. The Mysterious Gypsies'　　Gypsies or Gipsies are an interesting ethnic group of people who live in
Europe, the Balkan Peninsula, the Mid East, North Africa, and the Americas. They have been badly treated and
discriminated against for hundreds of years because of their culture and beliefs. Many people think that they are
witches and use magic to do bad things. Others think that they are criminals who steal and kill. These wrong
opinions of Gypsies are simply because most people know very little about them.　　Although many people call
them "gypsies", they are also known as Romanies, Roma people, or Roma. The name "Gypsy" was invented by
Europeans, who wrongly believed that the Roma came from Egypt.　　It is believed that the Roma originated in
the northern part ofthe Indian sub-continent. About 1,000 years ago, they began to migrate via the Iranian plateau.
As they moved through the Middle East and Europe, they mixed with the local people. There are now about 9
million Roma in Europe and at least15 million in the world.　　⋯⋯
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